
TOMISLAV DOMES: 

 - Radi. Ok. Pitanje upućujem gradonačelniku a tiče se obnove zagrebačkih pročelja. 

Znamo da tu postoji velika potreba da se to i unaprijedi. 

Grad Zagreb ima dva programa kojim se u ovoj godini sufinancira preko 50 obnova pročelja 

višestambenih zgrada. 

 Mene sada zanima kako ta dva programa, kako napreduju ti programi u ovoj godini u 

2024., kakvi su izgledi za 2025. i mogu li se ovdje napraviti neka unapređenja i da li postoje 

neke poteškoće u provedbi i koje su one? Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepa. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

Ili uputiti na nekog zamjenika, pročelnika. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Evo odgovoriti će zamjenik Korlaet. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Izvolite zamjenik gradonačelnika. 

 

 LUKA KORLAET: 

 - Hvala lijepo. Hvala na pitanju. 

 Tema koju ste adresirali je izuzetno važna za ambijent grada jednako kao i jedna vezana 

tema a to su grafiti kojima se također dugo potiho bavim. Bilo je tu puno proceduralnih 

poteškoća ali smo ih napokon evo riješili i uskoro ćete vidjeti pomake i u tom smislu na 

pročeljima i javnih i privatnih zgrada. 

 Da se vratim na pitanje. Da, ispravno ste rekli da Grad ima dva poziva, onaj koji 

financira iz spomeničke rente i onaj za ostale višestambene zgrade s kojima se financira obnova 

pročelja do čak 80%, dakle subvencija Grada je čak 80%. Novac nije problem.  

Novac je možda nekad bio problem, no međutim više nije jer se Grad značajno financijski 

oporavio. 

No međutim, ono što jest problem je nedostatak izvođača, specifičnih izvođača, izvođača koji 

znaju raditi upravo tu vrstu radova koja zahtijeva neku posebnu ekspertizu. Ti izvođači su sada 

raspršeni diljem cijelog grada zbog obnove od potresa i teško ih je naći za ova dva poziva, 

pogotovo za ovaj iz rente.  

I odlučili smo napraviti jednu malu diplomatsku akciju preko veleposlanika zemalja u 

okruženju pustiti glas prema njihovim izvođačima da se javljaju na naše javne nabave koje su 

međunarodne oglašene. Dakle, i naš EON i putem TED-a su sve naše javne nabave vidljive.  

I nadamo se da će to upaliti tim više što su se već neki strani izvođači i javili na zgrade u obnovi. 

Primjerice Gornjogradsku gimnaziju obnavlja jedna tvrtka iz Srbije, I. Ekonomsku tvrtka iz 

Slovenije, evo sad na Podbrežje smo doveli jednu tursku firmu. Dakle, nadamo se da će kroz 

ovo puštanje glasa… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …doći informacija i za obnovu. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Dodatno objašnjenje niste tražili? Dobro. 

 


